

Title (en)

Package made from a one-piece blank.

Title (de)

Verpackung aus einem einteiligen Zuschnitt.

Title (fr)

Emballage réalisé à partir d'un flou unique.

Publication

EP 0360017 A1 19900328 (DE)

Application

EP 89115498 A 19890823

Priority

DE 3829264 A 19880830

Abstract (en)

Package made from a one-piece cardboard blank (1), which is coated sealably on its inner side with plastic, has an at least approximately elliptical bottom section (2) and two side walls (5, 6) articulated thereon, which in turn carry sealing edge-strips (19, 20, 21, 22) which are divided off by means of fold lines (17, 18), and also with fold lines (7, 8 or 25, 26, 27, 28) for the dividing off of gusset areas (9, 10) from the bottom section or the side walls. The fold lines, which subdivide the bottom section, continue also in the side walls and there divide off end walls (13, 14, 15, 16); additionally, on the sealing edge-strips, extension tabs (23, 24) are formed, which make possible the laying of the sealing edge-strips on the end walls. <IMAGE>

Abstract (de)

Verpackung aus einem einteiligen Kartonzuschnitt (1), der auf seiner inneren Seite siegelfähig mit Kunststoff beschichtet ist, einen wenigstens annähernd elliptischen Bodenabschnitt (2) sowie zwei daran angelenkte Seitenwände (5, 6) aufweist, die ihrerseits durch Faltlinien (17, 18) abgeteilte Siegelrandstreifen (19, 20, 21, 22) tragen, sowie mit Faltlinien (7, 8 bzw. 25, 26, 27, 28) zum Abteilen von Zwickelflächen (9, 10) vom Bodenabschnitt bzw. den Seitenwänden. Die Faltlinien, welche den Bodenabschnitt unterteilen, setzen sich auch in den Seitenwänden fort und teilen dort Stirnwände (13, 14, 15, 16) ab; darüber hinaus sind an den Siegelrandstreifen Verlängerungslappen (23, 24) angeformt, welche das Anlegen der Siegelrandstreifen an die Stirnwände ermöglichen.

IPC 1-7

B65D 5/18

IPC 8 full level

B65D 5/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 5/18 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] DE 2432935 A1 19760129 - 4 P VERPACKUNGEN GMBH
- [A] EP 0091674 A2 19831019 - NABISCO BRANDS INC [US]
- [A] US 4550826 A 19851105 - ASANUMA MARI [US]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

US 4981257 A 19910101; AT E81628 T1 19921115; DE 3829264 C1 19891228; DE 58902505 D1 19921126; EP 0360017 A1 19900328;
EP 0360017 B1 19921021

DOCDB simple family (application)

US 39124589 A 19890809; AT 89115498 T 19890823; DE 3829264 A 19880830; DE 58902505 T 19890823; EP 89115498 A 19890823